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  Paní Renata Králová, to je další z doporučených fotografek ve folku od Džexny. Poprvé jsou
zde všechny fotky v černobílém provedení, protože to je přednost Renaty. Nechme ji dále
promluvit slovem i obrazem.   Co vás přivedlo k focení, potažmo k
focení hudebních akcí?   Chtěla jsem
zachytit energii a radost, která proudí z pódia. Doufám, že se to alespoň někdy daří.
 
Máte nějakou fotografickou techniku, způsob, která vás nejvíc baví, charakterizuje?
 
Myslím, že černobílá fotografie.
 
Co nejvíc fotíte v současné době, případně čím se i jinak zabýváte?
 
Koncerty, kam směřuji jako divák a posluchač s povolením fotit.
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